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Beredare Ordförande Linda Lindberg, tfn 040 528 2609 
 linda.lindberg0@gmail.com 
 
 Nämnden är bekymrad över behandlingen av företagarnas/hyrestagarnas 

ansökningar till bodarna vid torget. Staden har haft en praxis att hyresavtalen 
uppgörs för två år vilket är en bra sak från hyrestagaens sida angående 
kommande marknadsföringsplanering. Efter de två senaste 
ansökningsomgångarna har det framkommit att torgbodsansökningar har tappats 
bort. Detta är beklagligt för de som inte fått sin ansökan behandlad och därmed 
inte på nytt kan ansöka om en bod följande år. 

 
 I ansökningsprocessen kunde näringslivsenheten mera aktivt utnyttja 

områdessekreterarens tjänster med bland annat inledandet av 
ansökningsprocessen samt mottagandet av ansökningarna. 

 
Föredragande Ordförande Linda Lindberg, tfn 040 528 2609 
 linda.lindberg0@gmail.com 
 
Beslutsförslag Nämnden uppmanar näringslivsenheten att se över sitt förfaringssätt angående 

processen kring uthyrandet av torgbodarna. 
 

Beslut Förslaget godkändes. 
 
Delgivning Näringslivschef Tomas Eklund, företagsutvecklare John Forsman 
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